
 
Art. 41 vragen Aagtenpark 
 
Geacht college, 
 

De afgelopen periode is er veel informatie naar buiten gekomen rondom de staalslakken 
en benzeenplas/gifplas vanuit het Aagtenpark. Uw college heeft daar verschillende 
memo’s richting raad doen toekomen. Via diverse media heeft de afgelopen dagen 
vooral de benzeenplas die richting Broekpolder trekt aandacht gehad. Dit heeft tot veel 
onrust, zorgen en vooral veel vragen van bewoners van Broekpolder geleid. 

Veel bewoners hebben zich tot de VVD gewend met uiteenlopende vragen over de 
risico’s en gevolgen van de benzeenplas. De VVD vindt het belangrijk dat de 
Broekpolderbewoners goed en tijdig worden geïnformeerd. Weliswaar heeft het college 
al enige informatie verspreid, waarvoor dank, maar deze informatie dekt nog niet alle 
informatie. Ook zijn wij ons bewust dat er reeds onderzoeken lopen om meer 
duidelijkheid te krijgen. 

Vandaar dat wij middels deze artikel 41-vragen een aantal vragen stellen om de inwoners 
uit de Broekpolder van juiste informatie te voorzien. Wij realiseren ons dat een deel van 
de vragen reeds zijn opgenomen in de onderzoeken, maar vanwege de volledigheid 
kiezen wij er voor om deze toch op te nemen. 

Algemene vragen: 
1. Het valt de VVD op dat veel bewoners nog maar minimaal actief geïnformeerd 

zijn. Herkent het college dit? Is het college bereid al voor 2 juli een 
informatieavond te organiseren of anderzijds de bewoners goed en zo volledig 
mogelijk te informeren? 

2. Wordt de informatie ook gedeeld met de inwoners van het Heemskerkse gedeelte 
van Broekpolder? 

3. Veel bewoners kennen de achtergrond en historie van de gifplas/black box niet. 
Ook is men niet op de hoogte van het beheersplan en saneringsplan. Is het 
college bereid om op een laagdrempelige manier om de achtergrond en aantal 
basisinformatie toegankelijk te maken? De VVD denkt hierbij bijvoorbeeld aan 
een filmpje. 

4. De ringsloot rondom de belt bij de hoogspanningsmast ziet er erg smerig uit. Hoe 
is dat mogelijk als de benzeen op 15 meter diepte verspreid? 

5. Uit de pijp bij het slootje aldaar zie je vervuild water uitkomen. Wat is de 
samenstelling daar van?  

 
Locatie: 

6. De VVD krijgt zorgen uit de gehele Broekpolder, zowel uit het Beverwijkse 
gedeelte als Heemskerkse gedeelte. Kan het college, bij voorkeur op een kaartje, 



 
aangeven waar de risico’s op dit moment het hoogst is en waar er nog meer risico 
gelopen wordt? 

7. Heeft het gemaal bij het Zeesterpad nog invloed op de benzeenplas? Kan het zijn 
dat het gemaal er juist voor zorgt dat ook rond die locatie meer vervuiling is? Is 
het gemaal in verbinding met het water uit het Aagtenpark? 

8. Met welke “snelheid” verplaatst de gifbel naar de Broekpolder? 
 
Gezondheid: 

9. Kan er gewoon gebruikt gemaakt worden van het water uit de kraan? 
10. Kan fruit en groente uit de tuin nog gegeten worden? 
11.  Er wordt in het Aagtenpark en in het Florispark veel door kinderen gespeeld en 

met honden gewandeld. Kan hier veilig gespeeld en gewandeld worden? Zijn er 
risico’s? 

12. Wij hebben ook vernomen dat er kinderen tijdens het spelen in het water terecht 
zijn gekomen. Lopen zij (extra) risico? 

13. Kan er veilig in het Aagtenpark gerecreëerd worden? 
14. Kan het benzeen bij graven in de tuin door het grondwater omhoog gestuwd 

worden? 
15. Hoe wordt er voor gezorgd dat de gezondheid van de bewoners wordt aangetast? 

 
Aanvullende onderzoeken 

16. Er wordt aangegeven dat de gifbel een black box is. De VVD acht het wenselijk om 
daar toch meer inzicht in te krijgen in verband met gezondheid. Deelt het college 
dit? Is het college bereid om verdere onderzoeken te doen naar andere toxische 
stoffen met name aan de randen van Broekpolder? 

17. Worden er ook onderzoeken aan de oppervlakte gedaan? 
18. Veel bewoners zijn ongerust over hun eigen situatie bij hun woning. Is het college 

bereid om bij de directe bewoners onderzoek in de tuin en kruipruimte uit te 
voeren? 

 
Probleem oplossen: 

19. Welke mogelijke oplossing(en) voor het tegengaan van de benzeenplas heeft het 
college voor ogen? 

20. Zijn er korte termijn acties of “korte klappen” mogelijk om de benzeenbel af te 
wenden? 

 
Financieel: 

21. Indien er geheel of gedeeltelijk gesaneerd moet worden, wie is er dan 
aansprakelijk? Is dat de gemeente, provincie of zelfs Rijk? 

22. Zijn er financiële middelen/fondsen om de belt op te ruimen of benzeenstroom 
tegen te gaan? 

23. Als blijkt dat de waarde van de huizen door de benzeenplas gedaald is, worden de 
bewoners dan gecompenseerd? 



 
 
Overig: 

24. Is het wenselijk om waarschuwingsborden rondom het Aagtenpark en Florispark 
te plaatsen? 

25. Wij hebben begrepen dat onlangs ook bij de RWZI (zuivering) sprake is geweest 
van benzeen, er zelfs mensen mee in aanraking zijn gekomen en met klachten bij 
de huisartsenpost terecht zijn gekomen. Kan er verband zijn met het benzeen uit 
het Aagtenpark? 

 
Graag ontvangen wij de antwoorden schriftelijk, gemotiveerd en gezien de zorgen van de 
Broekpolderbewoners zo spoedig mogelijk (doch binnen de gestelde termijn). 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de VVD, 
 
Serge Ferraro 
Fractievoorzitter 
 


